

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4764

18 January 1979

Limited Distribution

STATE TRADING

Notifications Pursuant to Article XVII:4(a)

In accordance with the Decision of the CONTRACTING PARTIES taken at the twentieth session (BISD, Eleventh Supplement, page 58) contracting parties should submit every third year, new and full responses to the questionnaire on State trading (BISD, Ninth Supplement, pages 184-5) and bring these notifications up to date in the intervening years.

Contracting parties are therefore invited to submit notifications of the changes which have occurred in their State-trading measures since their full notifications in 1978 (L/4623 plus addenda).

COMMERCE D'ETAT

Notifications conformément à l'article XVII:4 a)

Conformément à la Décision prise par les PARTIES CONTRACTANTES à leur vingtième session (IBDD, Supplément n° 11, page 59), les parties contractantes doivent présenter tous les trois ans de nouvelles notifications complètes en réponse au questionnaire concernant le commerce d'Etat (IBDD, Supplément n° 9, page 184) et remettre ces notifications à jour dans les années intercalaires.

Les parties contractantes sont par conséquent invitées à notifier les modifications apportées à leurs régimes de commerce d'Etat depuis l'envoi de leurs notifications complètes en 1978 (L/4623 et addenda).

